
Fra: Grut, Vanja (vanja.grut@Nkom.no)
Sendt: 06.02.2017 08:48:48
Til: Amarjit Singh; dag-arne.henriksen@oppland.org; Egil Langseth; eivind.vartdal.ryste@mrfylke.no; Evy Angell;
hanfos1@ostfoldfk.no; Hans Inge Gloppen; Helen.Roth@rogfk.no; henry.andorsen@nfk.no; Jacob Lund; Kjell
Pedersen-Rise; kjetil.helstad@tromsfylke.no; Morten.fraas@byr.oslo.kommune.no; ola.kjelvik@ntfk.no;
olav.skarsbo@sfj.no; Per Jørgen Olafsen; pma@akershus-fk.no; pal.dahlo@stfk.no; torgeir.selle@t-fk.no
Kopi: Alvestad, Torgeir; Halvor.Odegaard@sd.dep.no; Lunde,Einar; Storm, Ørnulf

Emne: Presentasjoner fra Gardermoen og oppsummering fra møtet
Vedlegg: image001.png;image002.png;image003.png;image004.png;2017.01.24 Nkom samling Kjell Pedersen-
Rise.ppt;Fylkessamling2017-del1.pdf;Fylkessamling2017-evaluering.pdf;Møte med fylkeskommunene 24.1.2017
Einar Lunde.pdf;Reynir Johannesson Ekom.pdf
Til kontaktpersoner i fylkene,
Takk for sist på Gardermoen! Vedlagt presentasjonene fra Gardermoen, og en oppsummerende artikkel jeg
har skrevet til intranett vårt her på huset.
Vi kommer til å publisere ny utlysning i morgen på www.nkom.no med nye versjoner av veiledning og
tilleggsskjemaer. Det er ingen store endringer fra i fjor, men viktig å huske på å bruke de siste versjonene
når man søker.
Søknadsfristen blir 3. mai.  
 

Kickoff bredbåndsstøtte 2017
06.02.2017
Startskuddet for årets søknadsrunde om bredbåndstøtte ble markert med et informasjonsmøte for
kontaktpersonene i fylkeskommunene i slutten av januar.

Reynir Jóhannesson.
Tekst/foto: Vanja Grut
Møtet ble arrangert som tidligere år på Gardermoen, og statssekretær Reynir Jóhannesson var også til stede
denne gangen.
Nytt av året var at vi fikk en orientering fra Nærings- og fiskeridepartementet om «gruppeunntaket». Det gjør at
kommuner eller fylkeskommuner, som ikke nådde opp i Nkoms bredbåndsstøtteordning, kan få godkjent å bruke
egne offentlige midler til bredbåndsutbygging.
Einar åpnet møtet med å snakke om alt fra digitale sårbarheter, kampen om datasentre, mangel på mørk fiber
og føringsveier av fibernett.

Regionreformen
Reynir hadde et tydelig fokus på den forespeilede regionreformen, og behovet for å forme denne nye rollen hos
representantene fra fylkene som var til stede.



Foto: Økonomitjenester.
– Vi må håndtere nye utfordringer på nye måter. Regionene vil være en viktig aktør for å finne ut om det er
ekominfrastruktur som ikke er godt nok sikret for framtiden, sa han.
- Som forsamling må dere være med på å formen den nye rollen, bygge opp kunnskapen for å få bedre
næringsutvikling. Det er en ressurs at det finnes folk i fylkene som kjenner infrastrukturen godt.
- Dette er viktig for å få pengene til å strekke lengre og skape større investeringsvilje, sa Reynir med klar
adressat til fylkene, som kanskje snart vil hete regioner.

Stråling og graveregler
Reynir mente også at fylkene spiller en viktig rolle i å informere kommuner som ikke ønsker mobilmaster på
grunn av stråling, og å hjelpe til med å få på plass nasjonale og enhetlige graveregler i kommune-Norge.

Bredbåndsforum viktig
Statssekretæren nevnte også Bredbåndsforumet, som Nkom har tatt initiativ til, som viktig for å ivareta
interessene til de mindre aktørene i bransjen.
– Moderniseringen må foregå slik at vi ivaretar aktørene som har invester. Bredbåndsforum er et veldig fint
supplement på veien til et fullfibra land en gang i framtiden, avsluttet Reynir.

Bredbåndstrategier
Kjell Pedersen-Rise har overtatt ledervervet i Nasjonalt breibandsråd Han er også kontaktperson for begge
Agderfylkene, og hadde et innlegg om kommunale bredbåndstrategier og fylkeskommunens rolle.

Kjell Pedersen-Rise.
Breibandsrådet har utviklet et planverktøy slik at kommunene lettere skal kunne utvikle sin egen
bredbåndsstrategi. De skal snart distribuere verktøyet til kommunene og jobbe med oppfølging. Planen er å
kunne stille noen krav til kommunene.
– Vi er avhengige av ildsjelene, men hvis en ikke har en plan, så vet vi ikke om vi satser på de prosjektene som
er viktigst, sa Pedersen-Rise, og viste til at planverktøyet kan hjelpe her.

Gruppeunntaket
Mee-Eline Eriksson fra Fiskeri- og næringsdepartementet var også til stede for å orientere om det såkalte
«gruppeunntaket».



Mee-Eline Eriksson.
Eriksson redegjorde for hva man må passe på, spesielt når det gjelder prosjekter hvor man ikke får så mange
som tre tilbydere til å gi anbud.
Et annet moment som har kommet opp har vært konkurranse med forhandlinger, hvor det da er viktig at alle
skal behandles likt for at man ikke skal trå feil.
– Ha ting skriftlig, alle må få lik informasjon og like muligheter, rådet Eriksson.
- Det verste som kan skje, er at man får en klage, og da får utbyggeren svi. Da må de betale tilbake, og så står
infrastrukturen der, avsluttet hun.
Årets bevilgning til støtteordningen er 138,7 millioner, og søknadsfristen er 3. mai.
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